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Planinci združeni v Blagajani
Biti planinec, že nckaj časa ne pomeni samo to,

da splezaš na nekoliko višji vrh, ali pa preplezaš
kakšno steno v naših Alpah, ampak da se vključiš
v širšo družbeno dogajanje in življenje v lcraju
samem in izven njega.

Da se to da, so nas prepričali Polhograjski
planinci v petek 14. marca 1986 na svojem letnem
občnem zboru v osnovni šoli Polhov Gradec, ki je
zadnje čase najprimernejši kraj za podobna zboro-
vanja.

Govor je tekel o preteklem letu, o delu, ki je že
planinci in o delu, ki jih še čaka. Osrednja točka
lanskega leta je bil, vertjetno vsem znan 15. Pla-
ninski tabor, ki ga je mlado Polhograjsko društvo
izvrstno pripravilo. V realizacijo Planinskega ta-
bora je bilo vloženo prek 2000 prostovoljnih de-
lovnih ur, v to pa niso vštete ure zadnjega dne, ko
se je vršila dokončna ureditev prireditvenega pro-
stora. Mnogi so takrat, ko se je sprejela odločitev
o izvedbi tabora v prelepi polhograjski dolini,
zmajevali z glavami in dvomili v uspeh. Dvom je
bil odveč, kajti niso poznali prizadevnih planincev
tako v Polhovem Gradcu, kakor tudi drugod.
Takrat dokaj maloštevilno društvo (danes šteje že
prek 120 članov) je ob pomoči TOZD Hoja Pol-
hov Gradec in KS Polhov Gradec celotno stvar
resno vzelo v svoje delovne roke in celotno prire-
ditev uspešno pripeljalo do konca. Kritike skoraj-
da ni bilo. Saj je tudi ni moglo biti. Kajti stotine
prevoženih kilometrov, desetine litrov porablje-
nega bencina in delo tnladih in starih ljubiteljev je
dalo ustrezne (pohvalne) rezultate.

Ljudje so bili zadovoljni, domačini tudi, čeprav
tabor kot tak, finančno ni povsem tako uspel, kot
bi marsikdo pričakoval. Žavedati se je namreč
treba, da planinski tabor ni veselica, ampak sreča-
nje planincev ljubiteljev narave, ponovno srečanje
prijateljev znancev, ipd..

Navkljub temu, da so bili plamnci PD Blagaja-
na skoraj celo poletje prezaposleni s pripravami
na tabor, pa so uspeli organizirati uspešne in lepe
pohode v Dražgoše, na-Snežnik, Stol, Jalovec,
Spik, itd.,

Vseskozi so z očiščevalnimi akcijami skrbeli za
čisto okolje, pomagali so očistiti gozdove polom-
ljenih dreves, ki jim neusmiljena mati narava ni
prizanesla.

Poleg tega pa so se ob prostih večerih, v prijet-
nera vzdušju zbrali in poslušali predavanja z di-
apozitivi Pavla Kozjeka, našega Polhograjskega

»Himalajca«, na katerega smo vsi mi tako zelo
ponosni.

Za tako mlado društvo (nastalo je leta 1982)
kot je PD Blagajana, bi vse to moralo biti dovolj.
A ni! Poudariti je namreč treba, da so vseskozi
skrbeli za planinski naraščaj, jih izobraževali, naj-
prizadevnejše pa so poslali v planinsko šolo.

Toliko o letu, ki je za nami, kaj pa bomo rekli o
letu, v katerega smo že krepko zakorakali?

Predsednik društva Bernard Torainec je v svo-
jem poročilu o delu preteklega leta in o načrtih za
prihodnost, dejal nekako takole: »Upara, da bo-
mo lahko delali tako kot smo dosedaj, močno pa
se bomo trudili, da bomo delali še boljše, še bolj
obsežno«.

Te besede so polne smelosti in poguma, a zave-
dati se moramo, da je PD Blagajana organizacija,
ki že nekaj časa v naši KS deluje najbolj organizi-
rano, prizadevno, kar pa daje tudi največ vidnih
rezultatov.

Lahko jim samo čestitamo in jim zaželimo veli-
ko sreče na pohodih v letošnjem letu: v planico,
na Golico, na morje, na Pohorje in še višje ter
dlje.

Srečno pot planinci. Srečno pot PD Blagajana!
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